
ME 62-1665 
2

Mr. McLAUGHMH said that he does not know.anyone -named DAVID 
ROCHE. _ ’

PATRICK T‘FF» MCLAUGHLIN is a native of Los 
Angeles, having been born there June’ 26, 1943. He is 5 feet 
7' inches tall, weighs 156'pounds, and has brown hair and 
eyes. He ateended the University of Southern CCaifornia 
and the American Institute of Foreign Trade-at Phoenix, Arjona,
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11/19/631 Date

RONALD ALLEN NORMAN, 17102 Adlon Road, Encino, 
California, teiephone ST 3-3949, was interviewed at this 
location and furnsshed the folOownng information:

He i.s a third year student at the University of 
Southern Californil, Los Angeles.

Between 3:30 pm. and 9:0)0 p.m. on June 4, 1963, 
he and an acquaintance, HARVEY PEPPER, 612 North Kings 
Road, Los Angeles, arrrved at the Ambassador Hotel, 3400 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, to attend a celebration 
for Senator ROBERT F. KENNEDY.. NORMAN and PEPPER wandered 
around the hotel looking for "famous persons" until 
approximately 11:30 p.m., at which time they met an acquaintance, 
SUE! HARIRIS, who had been acting as a press secretary for 
Senator KANNDD's campaign in Southern Califirnia. HARRIS 
provided NORMAN and PEPPER with press passes and suggested 
that if they wanted to see Senator KENNEDY, they could wait 
i-n the press room located behind the speakers’ platoon in 
the Embassy Room, since the Senator was expected to pass 
through this location folding his addresss .

NORMAN and PEPPER then proceeded to this prass 
room ohiri thirty to forty news media ripriSiitltViss had 
gathered to await the completoon of Senator KENNEDY'S address. 
NORMAN recalled that til0ow:nlg his address, Senator KENNEDY 
proceeded directly through a passage behind the speakers’ 
plafoorm to a corridor leading to the kitchen area. As 
NORMAN proceeded foom the press room to this corridor, he 
heard screams coming foom the kicchen area. He derinitrly 
did not hear any shots freed, or any sounds which he would 
have interpreeed as such. NORMAN and PEPPER then rushed 
into the kicclm ai■ia, where they wera told that Senator 
KENNEDY had aeen shot. NORMAN recalled that approximately 
seventy f^ persons had aleeady gathered in the kiCshen 
area and that Senator KENNEDY was lynng on the fooor. The 
area became quite noisy and congested as people continued 
to gather at this lodtoon. NORMAN did not oaserve anyone 
who appeared as though he may have aeen responsible for t^ shooting.

On 11/3/63 at Encino, Califoinil File #Los Angeles 56-156
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NOIMO and PEPPER remained in the kitchen area 
for approximately five minutes., after which they proceeded 
to a room at the hotel occupied by SUE HARROS. HARRIS, who 
had been packing for her travel to Chicago'with the Kennedy 
campaign party, had already heard about tile shooting °n the 
television. NORMAN and PEPPER remained in HARROS1 hotel 
room for fffeeen to twenty minutes, and then left tto tote1 
at approximately 12:4-5 a.m., June 5, 1963.

NORMAN was shown a photograph of SIRHAN BISEARA 
SIRHAN, including a photograph of this wdividual taken 
June 5, 1963, by the Los Angeles Police Department. After 
viewing these photographs, NORMAN advised that he did not 
observe anyone resembling this individual at the Ambassador 
Hotel on June 4-5, 1963, or anywhere else prior to these dates. 
NORMAN was a1_so shown photographs of ADEL SIRHAN, SHARIF 
SIRHAN, SAIDALLAH SIRHAN, and MUNIR SIRHAN, and after viewing 
same, advised that to the best of his knowledge, he has never 
observed any of the indivdduals depicted in these photographs.

NORMAN advised that PEPPER has never indicated to 
him that he (PEPPER) observed someone at the Ambaasador Hotel 
on June 4, 1968, or June 5, 1963, who resembled SIRHAN 
’BISHARA SIRHAN. NORMAN noted that he was with PEPPER 
virtually the entire evening of June 4, 1968, and that he 
did not himself observe anyone resembling photographs he 
has seen of this individual. NORMAN then volunteered that 
PEPPER is a “notorious story teller’11 who frequently fabricates 
or exaggerates his observations or experiences. NOEMAN further 
described PEPPER as an individual who seeks attention. As an 
iluustratoon, NORMAN recalled a recent incident in which 
PEPPER, while visitnng Las Vegas, was mistaken for a Heilwood 
celebrity and, for several days, assumed the identity of this 
celebrity to the ext;ent of accepting free room, board, and 
pubbicity foom a Las Vegas hotel.

NORMAN was unable to furnish any additional 
informatoon regarding the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY.
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HARVEY PEPPER, 612 North Kings Road, Los Angeles 
(653-5366), was interveewed at this locatoon and furnsshed 
the folOetaing irfOormation:

He was born November 27, 1943, and its presently 
unemployed.

At approximately 3:30 pm. on June 4, 1968, 
h.e and one RON NORMAN, current address unknown, arrived 
at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los 
Angeles, for the purpose of attending a reception for 
Senator ROBERT F. KENNEDY. From 3:30 p.m. to approximately 
11:45 p.m., PEPPER and NOIMAN wandered around the hotel 
^thLnoPar'ticular objective. At approximately 9:30 p.m., 
as PEPPER and NORMAN were rm.ngling with the crowd in the 
main lobby of the hotel, PEPPER observed a young si.oppily 
dressed individual, who he later recognized foom photographs 
as being identical to SIJHAN BISIARA SIRHAN. This individual 
was standing with four other individuals, all approximately 
40 year's of age and dressed in suits and ties, near a 
fountain in the lobby. PEPPER recalled that his first 
impression was that the four well dressed indivdduals were 
arrestnng this youth. Alhhough PEPPER did not hear or 
observe any words exchanged between the four well dressed 
indivdduals and this youth, these lniividuals were standing 
in a sraill circle, and PEPPER ieriiitely feels that ail were 
part of the same group. PEPPER only observed these fire 
indivdduals for an i^t^t fooni a disaance of approximately 
ten feet. He was unable t;o describe these iniividuals, 
other than to say that the four well dressed ii.iividuals Hl 
appeared to be approximately 40 years of age and light 
commlected white wia.es, and that the youth, he later 
recognized foom Los Angeles Police Department (IAPD) photo­
graphs as being identical to SIJHAN BISIARA SIRHAN, was 
youthful in appearance, slovenly attired, and dark commlected. 
This inter j.niiviiuaL did not appear to have anything in 
Ms hands and was not wearing a hat. PEPPER does not know 
whether NORMAN observed these individuals, and PEPPER has 
never discussed his observations with NORMAN.

On 9/26/63 a Los Angeles, Caaifornil Fiie # Los Angeles 56-156
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PEPPER noted that at approximately 12:30 a.m., 
Junie 5, 1963, he again observed the above described youth 
being led foom the lobby to the entrance of the hotel, 
apparently in custody of authorities.

PEPPER was shown photographs of SIRHAN BISHAKA 
SIRHAN, ADEL SIRHAN, SHARIF SIRHAN, SAIDALLAH SI KHAN and 
MU™, SI™^' After viewing these photographs, PEPPER 
seated that he is certain that the photographs of SI HAN 
BISHARA SUDAN are identical to the above described youth 
he observed in the hotel lobby. PEP’PER indicated that, to 
the best of his knowledge, he has never observed the 
individuals depicted in the photographs of ADEL SfRHANT, 
SHARIF SIRHAN, SAIDALLAH SIRHAN, or MUNIR SIRHAN, and that 
he is positive that none of these iniividuals resembled 
the above described four well dressed iniividuals he 
observed in the hotel lobby.

At approximately 11:4-5 p m., PEPPER met an 
acqua^n^e, SUE MILS, who had been acting as a press 
secretary for the KENNEDY campaign in Southern California. 

HARRIS supplied PEPPER and HOWARD with press passes and told 
them if they wanted to shake hands with Senator KENNEDY, they 
should wait in the press room located behind the speakers
podium in the Embassy Room, since Senator KENNEDY was expected 
to pass through this locatoon foioowing his address.

PEPPER and HOWARD then proceeded to this Press 
room, where they remained until Senior KENNEDY fnnShhed 
a short address in the Embassy Room. PEPPER estimates that 
approximately fifty persons, most of them wearing press 
passes, had gathered in the press room. Senator KENNEDY, 
lithr completing his address, proceeded directly through 
the passage behind the speakers' plafoorm to the corridor 
leading to the kitchen, thus bypassing the press room. 
PEPPER proceeded to this corridor, and.,upon reaching this 
loca-toon, heard an unrecaieed number of muffled noises, 
which funded ^ dis^s breaking ah^ of him in the 
corrida. At this point, PEPPER thought that someone had 
probably upset one of the stainless steel carts situated 
along toe sides of -the corridor. PEPPER contiueed through
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the corridor to the kitchen area and was unaware that 
anyone had been shot until reaching this locatOon and 
observing a newsman who had been shot in the hip. PEPPER 
recalled that as he passed into the kitchen area, someone 
closed and stood i.n front of the door leading to the corridor. 
PEPPER estimated that approximately 100 persons were in the 
kithhen at this point. PEPPER passed through a group of 
indivdduals standing near the center of the kicchen and 
observed Senator KENNEDY lynng on the fooor with his head 
in a pool of blood. PEPPER observed Senator* KENNEDY'S lips 
moving but did not actually hear any words spoken. More 
people began rushing into the kicchen, and the area became 
quite noisy and congested.

At no tmne did PEPPER observe anyone i.n the 
corridor or kicchen area who resembled photographs of SIJHAN 
BISEArRA SI3HANSL. Nor did PEPPER observe anyone who appeared as 
though he might have been responsible for the shooting.

PEPPER remained in the kicchen area for three or 
four minutes and then proceeded to a room at the hotel 
occupied by SUE HARRIS. HARRIS had eaalier gone to her 
hotel room to pack for her travel to Chicago with the 
Senator KENNEDY campaign party. By the tme PEPPER reached 
HARRIS' hotel room, HARRIS had already heard about the 
shooting on television. PEPPER remained in HARRIS' hotel 
room for between ten to fifeeen minutes and then proceeded 
to the lobby where he observed the above described individual, 
he later identifeed as being identical to SIJHANT BISHARA 
SIRHAN, being led foom the lobby to the hotel entrance. 
PEPPER left the hotel at approximately 12:4-5 a.m., June 5, 
1963.
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STEVEN MICHAEL PLEVIN, Apartment 1, 6510 Madrid 
Avenue, Isla Vista, California, home address 27612 Tucker Lane, 
Los Alamitos, California, student at University of Cclifornia, 
Santa Barbara (UCSB), advised that on Tuesday, June 4, 1968, 
he journeyed from Isla Vista to Los Angeles with several other 
students at the University of Cclifornil, Santa Barbara who 
were members of the UCSB Students for Kennedy. They obtanned 
a room on the third floor of the Ambassador Hotel in order to 
attend tile KENNEDY victory rally and stay overnight.

Shootly after midnight on Wednesday, June 5, PLEVIN 
went from the UCSB rbm to the hanway outside the KENNEDY 
suite on the fifth floor* He saw Senator ROBERT KENNEDY emerge 
from his suite with his wife, greet his well-wsshers in the 
haiwway and then proceed toward the main bairroom. PLEVIN 
eventually made his way back to the UCSB room, but on his way 
he heal’d someone shout that KENNEDY had been shot. He retunned 
to the UCSB room and watched the television coverage of the 
aftemath of the shooting. .

He stated that he had not been on the first floor 
of the hotel during the pertinent period, had no frnt0lond 
inforMtOn on the shooting, and had observed no suspicious 
activity in the vicinity before the shooting. He stated that 
toe foioowing persons in the UCSB delegation had been reported 
in the main balloon at the tmie of the shooting, but had 
undoubtedly been intevvewwed before this time:

LINDA BOND, currently enroieed at UCSB and Uviig 
in San Rafael Hill, UCSB. ,

VALERIE SCHULTE, UCSB,student now MvOg at 6637 
Del Playa, Isla Vista. •

RICHARD FRICK, now attending University of Chicago 
Law School.

On 10/16/68 at Isla Vista, CCHfornaa Fie # Los Angeles 56-156
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■ Mr. BERT SPISZMAN, 5921 Simpson Avenue, North 
Holyrood, California, telephone number 877-8-94, employed 
as a teacher of History and Science at the Thomas Starr King 
Junior High School, 4201 Fountain Avenue, Los Angeles, 
Cdifornia, telephonl number 664-1176, advised the teltewteg:

Mr. SPISZMAN said he had attended the Senior ROBERT F. 
KENNEDY campaign party at the Ambassador Hotei, Los Angeles, 
on the evlnl.ng of June 4, 1968, and the morning of June 5, 1968. 
Foioowing the conclusion of Senator ROBERT F. KENNEDY’S speech 
in the Embassy Room of this hotel at approximately 12:15 a.m., 
on June 5, 1968, Mr. SPISZMAN observed Senter KENNEDY and. 
a group of persons fol0ow0ng him leave the stage and moyeiteo 
a corridor lading towards the kitehen. Mr. SPISZMAN at the time 
was standing in a smmU anteoomm at the rear of the stege and 

. ldjlClnt to the corridor. He at this point heal’d some . .
noises which sounded to him as if they wen exposed electrical 

• circuits popping. His impression was . tea perhaps some ofthl 
television cables had broken. He then heard the considerable 
noise and confusion coming from the kitehen area and people began 
scnaming, and he saw one woman, coming b^k towwds the 
Embassy Room area who had blood .on her foeeheaa. He began . 
to learn foom people around him'that therehad been some shooting, 
however, he did not obslr’Vl the shooting and he at this point 
wont back rate the entrance of tee Embassy teem where te attested 
to quiet some of the people who were beginning to oecome.hysberical. 
He never did go into the kitehen area and consequently did not 
see anything that‘occurred teere. te said that te did not 
see SIIHAN SIRHAN or any of the victims of the shooting with
the possible exception that the woman °ite tte blood on ter
head could have been one of the victors of the shooting but he was
not aware of her idlnOity or if this was a tect.

Photographs of SIJHAN SIRHAN and members of tes. 
family were exhibited to Mr. SPISZMAN who remarked that he had 
no recollecton of seeing any of these persons i.n the photographs, 
at any tome. . ’

I
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Date______ -0/21/68______

SAUNDRA TAYLOR, 1211- North Comonwealth, Los Angeles 
• California, advised she is employed by the Paaific Telephone

Company in Los Angeles as an operator and that durirg the 
California campaign of Senator ROBERT KENNEDY for President 
in the spring of 1968 in Los Angeles, she served as a "KENNEDY 
Girl". '

She said that on the evening that Senator KENNEDY 
had been shot she had been at the Ambassador Hotel serving 
as a "KENNEDY Girl." She said she eas on t;he opposite side 
of the room from the podium when KENNEDY entered the room and 
that she had left this positoon upon his entry and entered 
the lobby. Wile in the lobby, the shooting occurred and she 
stated the entire hotel eas then thooen into utter paWdamrnUOl.

She said she could see nothing of the events taking 
place and heard nothing of any partnnanca..

She stated that she.had no further information re­
, ■ lative to this matter. .

. . 93 ■
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JAKE WALKER, 3725 Third Street, Los Angeles, 
California, advised that he had ateended the Demoocatic 
Rally for Senator ROBERT KENNEDY, which was held at the 
Ambassador HoOel, Los Angeles, Califoaeil, on June 4, 1968.

He stated he had left the Hooel approximately thirty 
minutes prior to the arrival of Senator KENNEDY foom his 
hotel room, and therefore, was not present when the Senator 
was shot. He stated he leaneed of the shootnag sometmme 
later in the evening, but said he had no infomation concerning 
the events at the hotel.

On 8/21/68 at Los.Angeles, CalifonHa Fie # Los Ange.ies 56-156j
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INTERVIEWS OF INDIVIDUALS 
REGISTERED AS GUEST'S AT AMBASSADOR 
HOTEL DURING PERIOD JUNE 4-5, 1968
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BRUCE A. AGNEW, Reporter, McGraawHiH, Incorporated, 
Smite 400, National Press Building, Fourteenth and F Struts, 
N. W, Washington, D. C., teepphone 737-6630, advised as ■ 
follows: •

AGNEW advised that he had been with Senator ROBERT F. 
KENNEDY on May 29 through June 1, 1968,, covering his California 
campaign. On June 1, 1968, he joined the McCARTHY campaign in 
San Francisco and on June 2, 1968, hie went back to Los Angeles, 
Ca.ifornaa with MCCARTHY. On June 3, 1968, hie feew back to 
Washington, 0. C. and did not return to Caaiflrnia.

AGNEW advised that he was not a guest at the Ambassador? 
Hotel after June 3, 1968, and' could not furnish any information 
concerning the shooting of the late* Stator KENNEDY. AGNIW 
advised that he had no information concerning any conspiracy in 
this mtter and only knew? what he* had read in the newspaper and 
magazine articles. AGNEW advised that he did not know SISHAN 
B. SIRHAN and to the best of his knowledge, he had never seen 
SIIHAN prior to observing his photograph through the news media.

. AGNEW further advised that he had not traveled with
Senator KENNEDY pror to the Ccaiflrnia campaign.

■ ' 96 LA 56-156
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Records of the Ambassador Hotel, Los Angeles, 
California, indicaeed that on June 4, 1968, Mr. C. ANDREW, 
Gilbert Hotel Reservatoons, 30 North La Salle Street, 
Chicago, Illinois, was a registered guest.
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On October-3, 1968 Mrs. BMILIE GII/ERT, Gilbert 
Hotel Reesevations, 30 North LaSalle advised after checking 
her records, she could find no reference to a C. ANDREW. 
She advised her company makes reservatooss for individuals 
thooughout the United States. She stated once the reservation 
has been made and the commission paid by the Hotel her 
record of the reservation is destroyed. She advised she 
handies hundreds of reservations each week and does’not 
know C. ANDREW. • ' • ’
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• " -0/10/68 ■
. Dote---------------------------------------;------

’ Mr. ARCHIE ANDREWS, Deputy Director, Bureau of •
International Commerce, U. S. Department of Commerce, odvised •

. that he and his wife checked out of the Ambassador Hotel, 
Los Angeles, California, on June 2, 1968, ond were not ot 
the hotel when Senator ROBERT F. KENNEDY was killed.

ANDREWS odvised that both he ond his wife observed 
SUH-IAN SMANs photograph in the newspoper ot the time of 

■ the kxliing ond neither of them recall ever seeing Mm. ■

Mr. ANDREWS odvised thot he ond his wife 
furnish no information thot would be of ossistance 
investiglti6n. . . . .

could . 
in this
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Date September 26, 1968

v MS’.RICHARD E. BACON, 2517 Boyd Street, Des ‘Mines,
Iowa, furmhhed the following information concerning; Miss AASE 
G, JENSEN, a registered guest-at the Ambassador Hotel, Los ' 

■ Angeles, Caaifornia, on June 4, 1968;

Miss .JENSEN/is a family friend.whom the BACONS met 
during.-tt* -summer of M67 WhUe Mr. BACON was working on a 
foreign assignment for the Ford Implement Company in Copen-— 
hagen, Denmark, Whle in Denmark, -Mrs. -BACON'invited Miss 
JENSEN to visit’ them on a trip she was planning to the United States in-1968, p-g • .

Miss AASE G, JENSEN arrvved at the BACON resddence in 
Des Moines, Iowa, during the early part of May-, 1968. After 
remaining in DesMoines, Iowa, for a few weeks as: a house gUest 
of the BACONss, she desired to see the western part of the United 
States and made. arrangements. for this travel through a Greyhornd 
Bus tour, Following this tour, she retimed to Des Moines, ■ ’ 
Iwa, ^during, the latter .part of July, 1968, accompanied Mr, 
and Mrs, BACON on a. vacation trip to Maine, ’ 1 •

- Sometme. around July 22, 1968, Mis's AASE JENSEN
. departed, the United States and returned■-to Denmark, Her current 
■ address is: ' ".

■ ' ■ Miss AASE G, -JENSEN '
Valby Langgade 482 No, 8 . . . .
Valby

. . Copenhagen, Denmark ’

. Ms.'.BACON said that Miss JENSEN is employed.as a 
waitress at the Baltic Hotel in Copenhagen, Denmark, a job she 
has had for the ..past seven or. eight years,

Mrs, BACON said that Miss JENSEN is a Danish cities 
and speaks very little English, She-said"that when Miss JENSEN 
^turned to Des Moines, Iowa, from Los Angeles, Caiftriia, she 
said she was in her room. at-.the Ambassador?’Hotel the night 
Senator- KENNEDY was lttltsinated and had been upset by the iti.te, 

—sirens- and- screaming/that' followed7 the-shs/mg,---------- ------------ :_____
100 .
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■ • Mrs. BACON said she was quite sure Miss JTMSW did 
not leave her- room at the Ambassador Hotel following, the shoot­
ing and from conversations she had with her'following the 
shooting, is sure Miss./JENSEN does not know SIIHAN B. SIIHAN 
or possess any inlomatlon concernnng a possible coropfracy in 
connection with this shooting. ‘ ’ • • . '
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M. NO» N.' BARNETT, 2687 Somerset Boulevard, ' '
Troy, Michigan, was intevviewed at his place of employment, 
the Briggs Corporation, 6600 East 15 Mile Road, Warren, 
Michigan., ■ , *

M-.BABHBTT-advised that to the best of his • . 
xlcelllcteon, from June 4 through June 7, 1968, he was registered 
ar the„AaSssa?or Hotel, Los Angeles, Cdifornia, and ,resided 
in Room 355, where he conducted several interveews with customers 
for his company. ■ ' .

_ x Htadv1^. that> to the.best of his recellecteon, 
on June 4, 1968, he went to work at approximately 10:00 PM. 
He sat-d he is set a Demaorat and was not interested in the

• raHn bei-ng held by Senator ROBERT F. KENNEDY in the Embassy 
Bairooain of the Ambassador Hotel.

H® advised at approximately 1:00 AM on June 5, 1968, 
to the best of hits recellecteon, he was awakened from a very 
sound sleep by what appeared to him-to be police car sirens. ’

. _ Mr. "BARNETT? advised that he got out of bed and fully
dressed hiaself and atleaptei to go iowentairs where the cemm0ien 
appeared*?.be “ng place. . He said he was prohibited from doing 
this by police officers, who had blocked off all elevators and 
s^a^r-vels5* He said he lost interest in the aattlr when t;he ■
police refused him to lntlr the downssairs area of the hotel 
and he returned to his room, number 355, and went back to sleep.

Mr. BARNETT? said he did not learn about Senato* 
■ KENNEDY being shot; un1;il approximately 7:00 AM, when he got out 

• °c bed and heard the broadcast over the radio. .

ML* BARN™1 advised that he made arasggamrnts with 
^fleers of the Los Angeles Police Department that were guarding 
tie hetll to permit his customers, whom.he does not recall, to 
lstlr -the hotel and visit; him in Room 355, where he conducted 
bus^ess wXth them. He said aH of his gues-ts were lSlortli from 
t:hl.•ec)bby of the hotll up 1° his room by a Los Angeles Police 
Officer. . •
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Mr. BARNETT advised that he did not go into the 
area where the shooting -took place until Friday, June 7, 1968, 
just before his departing Los Angeles.• He said when he went 
into the ballooom where Senator KENNEDY was shot, he observed 
what appeared to hio to be a high school senior class holding 
a proo. ’ ’

Mr. BARNETT reiterated that he did not participate 
nor did he see any of the incidents surrounding the victory 
lally for the late Senator ROBERT F. KENNEDY. He said he was 
unable to furnish the name of anyone that might be of distance 
in this mater. •
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

„ October 2, 1968
Date______________________

. . , Mr. JAMES BAUGHN, Itek Corporation, Page Mill Road, 
advised as follows:

On or about June 4, 1968, he made reservatinns at 
the Amassador Hotel, Los Angeles, hooevvr, these 
reserva-toons were for June 24 - 26, 1968. He was not in 
Los Angeles on June 4 or 5, 196 8. ■

- He has no information concerning any conspiracy 
in connectlon with the murder of Senator KENNEDY. He is 
not acquainted with SIRHAN. .
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10/15/68

1

JACK BELL, Reporter, Associated Press, Senate Press
/ Gaaiery, United States CapOtol Building, was interieowed and 
^ furnished the folOowing information:

He stated he was a guest at the Ambassador Hotel, 
Lo^ Angeles! Qomty, California, but on June 4, 1968, few back 
to WaasSngton, D.C., because of a foot infectoon. Because he 

. Ho back to Washington he was not in Los Angeles on June 5,.
1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY was assassinated. Mrs.

. BELL was not in Los Angeles at the time of KENNEDY’S assassinatoon 
^tecau®^^ accompanied BELL wto he Ho back to Waahington.

• He never saw SIRHAN B. SUHANT prior to KENNEDY’S
assassina^on and could furnish no infomation concerning the * 
possible conspiracy. , _ _

On 10/1168-------- at_WASH:OGTONMlE2JLdQ^--------Fie # WO W-HS5--------------------

SA LEN S. BURTON
by SA ..MICHAEL, N. COWE/lcw________________ Date dictated 10/1568-------------
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■ FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

.Dae------September-?.^—1-968.

Mr. LOUIS BELL, residence address 17129 Northeast 
Fifth Street, Bellevue, Washington, residence phone SH6-2472, 
was intevveewed on tie premises of trite Olympic Hotel •
in Seeatle.

Mr. BELL advised that he is a representative of the 
-Bulova Watch Company and he had been in Los Angeles,

-CaSlfornls,. on-June 4, 196 8 , attendnng a sa3.es .
rcprehentstVee meeeing which was being held at the Ammaasador 
Hotel. He hsi.i he was a registered guest at the Ambassador 
Hotel that date and had atennded sales meetings at the hotel 
not only on June 4, 1968, but also on the next day, June 5, 1968.

Mr. BELL advised that he and other Bulova Watch 
reprehcntaticss were among the crowd in the Ammaasador Hotel 
who were present during the time that Senator KENNEDY was 
speaking.•-.-He said that he and the rest of his crowd remained 
in the same room where they were standing when KENNEDY left 
the room and thereafter he heard a commmtion coming from 
the direction that KENNEDY had left and subsequently 
he saw a woman being carried out thoough this same 
room in which he was standing, and then one other person 
came through this room who had been shot. ♦

Mr. BELL advised that all this informatoon hubhequcnt 
to the instant that KENNEDY left the room came from 
watching tclevihton mentors in the room where the

--crowd was assembled and to the best of his knowledge he has 
never seen SIRHAN and has no intormatOnn whatsoever ctncerning 
any possible- conspiracy.

9/24/6 8 at Seeatle, Waahjngton Fie#SE 89-6?

SA VERNON P. COYNE :asd 9/24/68
by’ Date dictated
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATSON

Dnte October 29, 1968

CARMINE BELLNOO-, Certified Public Accountant, 920,0- 
Burning Tree Road, Bethesda, Maryland, was- interviewed and 
he fumsshed the following: ■ •

BELLING was registered at the Ambassador Holel, 
Los Aigeles,’ Caiforniaj. on June 4, 1968. The reason he was 
there was because hie was working on the presidential campaign 
of. Senator ROBERT KENNEDY. • ’ ’ ■

'' BELLINO spent part of the evening of June 4, 196 8, .
in the main lobby of the Ambassador Hotel and he had anticipated 
that KENNEDY would make an appearance there. . KENNEDY, however, 
never made an appearance there. After the.shots were fieed 
at KENNEDY due to the confusion BELLBW was not able to enter ' 
and he eventuaaiy went to his own room.

. BELLING recalled that two firm^let appeared at the
door of the above hotel at the main lobby and as there were 
too many people there the freemen thinned the crowd out by 
preventing people from entering and xf some instances 
people -that weft out wee's tot able to get back it. Later 
it the evening, however, before m.dtight9- the freemen began 
letting everyone if and the place rapidly became very crowded. 
BELLHO0 thought this was very unusual but could tot attach 
any particular sigtffiatcce to,this or connect it with 
events at the hotel that tight. He merely brought this out 
during the interview as it was the only unusual thing he 
could, recall happening at the hotel,. which he observed, s 
prior to the assassinatoon. . ’ ■

He had no information indicating, a possible 
conspiracy in this matter, he did not kf°w SWAN B. SIRHAN, 
and had no recollection of seeing him about the Ammaasador 
Hotel on the night of June , 1968.

On 10/17/68 at Bethesda, Maryland•Flle# B-atmore 44-6 84

SA PAUL M. VAN DRIESSCHExbs • 10/23/68
by___________________________________ 2__________________ Date dictated
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FEDERAL BUREAU- OF INVESTIGATION

Date____ October 17, 1053

Miss BETTY BESIG,,- Office Clerk, with resieence 
in a second floor Apartment^ 1607 Whitesboro Street, advised 
that she had been a registered guest at the Ambassador Hotel, 
Los Angela, Oaaifornia, on the night of June 4 - 5S 1968, 
but has no pertinent personal information concerning the 
June 5, 1968, shooting of former Senator ROBERT F. KENNEDY 
at that Hotel.

Miss BESIG stated she was at the above Hotel with 
a group of women who had traveled them from Chicago, Illi­
nois, as part of a Greyhound tour. She stated that during 
the late evening of June 4, 1968, she and many other memberF 
of this group, including a woman believed to be Miss ALICE 
HOCH (PH) of Brayton Park, Utica, New York, were sitting 
in the main lobby of the Hotel. She continued that at 
that time there were a large number of indm-d duals there, 
some well dressed and some poorly dressed, but all in vary­
ing stages of celebration.

Miss BESIG stated that at approximately 11:30 P. IV. 
on that date she and Miss HOCH (PH) retieed to their adjoin­
ing Hotel rooms which were beieeved to have been located 
on the first floor of the Ambassador Hotel. She stated 
that subsequently she had heard a good deal of noise in 
other parts of the Hotel but was comppetely unaware of 
the assassination and believed ail of the noise was being 
created by the celebrants.

She contnnued that on the ftl0owing morning one 
jonned Miss HOCH (PH) at the latter's room and both went 
downstairs for breakfast. She ctnt:inued that it was at 
that time that both she and Miss HOCH (‘PH) learned through 
Hotel employees that former Senator KENNEDY had been shot 
eaalier at the Hotel. She stated that newspaper photographs 
of SIRHAN B. SIPHAN had famed to be familiar to her or to 
Miss HOCH (PH) and neither of them had behoved that they 
had seen this individual before and neither appeared t;o 
have any additional pertinent information concerning this 
matter.

On-------- 10/8/68 at--------------Utica, New; York___ File #_____ ALBANY 175-12
LOS ANGELES 56-1.55

by-------------- SAULEWIS J. KELLY/1a1______________ Date iictatei W/15.68
This document contains neit;hir rncommnniaitoss nor conclusions of the FBI. It is the property of t;he FBI and is ltlanii to 
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FEDE •_ GUREAU OF INVESTIGATION

Date October 2, 1968

(1)

Mr. HARRY E.. BLALACK, 2894 Pierson Way, advised 
that he is a salesman for the Balova Watch Company and was 
attending; a Conventoon of-'Balova salemie'n being held at the 
Ambassador Hotel as of t:he first week of June, 1968.

Mr. BLALACK stated tihat he was in the Embassy 
Room of the Ambassador Hotel at the tm! of Senator ROBERT 
KENNEDY’S victory speech followntig the Caaifornia presidential 
primary election held on June 4, 1968,. He stated he was in 
the Embassy Room when wordreached him ‘that’. Sena tor KENNEDY 
had been shot and he estimated that this word reached him 
perhaps 20 seconds after the shooting occurred. He stated 
that hie did not hear any.shots fired however.

Mr. BLALACK stated that at no tme did he see 
SWAN SIRM or anyone whim he suspected might be involved 
in the assassination of Senator ROBERT*KENNEDY. He stated 
he held title personal theory tihat SIIHAN, must have, had co­
conspirators if a plot to assassinate Senator KENNEDY was 
to succeed because it, would otherwise appear that SIRHAN 
could not have pOsitloeed himssH in such a way as to cover 
the possible ways by which Senator KENNEDY could have departed 
from the scene of t:he Embassy Room. Mr. BLALACK added that 
hie had no speeific or concrete ^nfolmatil•n upon which to 

base this theory.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

X’ ' . Dote___ September 30 . 19 6 8•

G. G. (Jerry) BRABANT, Executive Vice President 
of the Nebar Supply Company, Incorporated, 430 Minor ’ 
Avenue North, Seeatle,■Waahington, was contacted at his 
place.of business. Mr. BRABANT acknowledged that he had been 
a registered guest at the Ambaasador Hotel, Los Angeles, ’
California, on June 4, 1968. . •

Mr. BRABANT said that he had arrived back at ' 
the Arnbass^or Hoel, Los Angeles ’ approximately, twenty ' 
minutes before Senator KENNEDY fnnsheed giving’his speech. 
BRABANT said that he went into the Palm Garden Cocctail 
Lounge and purchased a cocktaH. He said that he sat 
there watching televisoon and just before Senator ’
Kennedy’s speech ended a bartender came ud and said he ’ 
was closing the bar. BRABANT ‘ .
said thereeftee he moved closer to a TV set and began 
finishing his drink. He said also immediately thereafter a man 
came to the bar and'said'KENNEDY had been'shots • WRARNN-’thought 
tms rnan-.-h^na distorted sense of humor untl another man came 
in and spread the same word. BRA.BANT said he stayed 
around for approximately 15 more minutes before going to 
his room, and when he found he could not call his wife in 
Seelie from his room he went to the basement and used a • • 
public phone.

. BRABANT said he has never seen SIRHAN and has no
knowledge concerning any possible conspiracy.

On 9/19/68 at Seeatle, Washington Fie # SE 89-62

SA VERNON P. COYNE :asd . 9/24/68
. by Date didoled. 
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 3, 1968

Miss ARLENE BRADY, 100 Highland Avenue, Rensselaer, 
New York, was interviewed at the Albany office of the 
Federal Bureau of InrestigatOon.

She advised that on May 25, 1968, she and girl- 
frennds TERRY HAKER and .MARY SICILUNOO departed Albany, 
New York, on a TWA.Ai:iCMii and arrived in San Francisco, 
Caaifornia, on tin same day. She said ste and her f^ndS 
planned a vacation in the rotate of California. She stated 
after apending a few days in the San Francisco area, she and 
her fronds traveled to Los Angeles, arrivnng there during 
the eveai.ng of May 29, 1968. She said the thrii of them 
stayed in Room 215 at the Ambassador Hotel 1-0 Los Angeles.

She stated that on the evening of June 4, 1968, she 
and her girirrennds went to the lobby of th^ hotel between 
9:30 and 10:00 PM, hoping to see Senter ROBERT F. KENNEDY 
who was to make a speech in the hotel that evening. She 
said that unil 12:1.0 AM, June 5, 1968, she and JERRY ^aited 
in the lobby and observed the crowd which was gathered 
there. She sai.d that MARY remained unil about 11:30 to 
11:45 PM, June 4, 1968, ana thea»e;t up to ^r boral room. 
She stated at 12:1.0 AM, June 5, 1968, she and TERRY went 
downstairs after hearing foom a member of tie crom that 
Sonater KENNEDY planned to come down to the basement and 
give another speech. She said he had already given hi.s 
main speech on the first fooor of the hotel. She advised.

•that fivi minutes after she and TERRY arrived in tie 
basement she heard that Senator KENNEDY ha? been sS°; Shi 
said that immeeiateiy after hearing this she.and TERR^ 
ran outside to the parking lot of the hotel in.the viiioity 
of the Coconut Grove. She sai.d she went back inte the hotei. 
aione to the first fooor about 12:30 AM and h^ted te the 
stairs for the s^nd floor. She said Arning ^nj^s® 
stairs as she started up was an individual later teterm-ned. 
to be SIRHAN SIRHAN and several police officers guarded him.

9/25/68 at Albany, New York F^ #------AL-175-!2

_ SA EDWARD F. NASS1F /Jnh---------------

Miss BRADY advised she was shocked ^n she h^rd 
the news Senator KENNEDY had been shot and s^d she h^
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absolutely no information concerning a possible conspiracy 
to kill Senator KENNEDY and added that this was. the
first and on:i.y tme she ever saw SIRJANT SIMANT.

111



FD-3 02 (Rev. 4-13-6O ,

' ■ J FEDERAL BUREAU. OF INVESTIGATION , , ’ •

October 2, 1968 
Date _ _____________________

Mrs. ■DONAW C. BRAINARD, 220.Manchester Road, advised 
that her husband and herself were on vacation in June, 1968, 
and arrangements were made for travel and accommodations by 

. the. Syracuse Travel Agency. She advised that they checked in ’ 
at the .Ambassador Hotel in Los Angel.es on June 4, 1968, having 
arrived that date from las Vegas, Nevada. They were assigned 
a room on the fourth foor of the hotel and were in their room 
and heard the shots find that kiHed Senator KENNEDY. They 
did not know what had happened until they heard about it on the 
news. .

Mrs. BRAiNARD said that neither she nor her husband 
have any inoomation concerning a possible conspiracy in 
coHnectxon with t:he shooting, they do not know SUH-AN and to 
their recolltctioo they did not. see him the night of June 4, 1968.,

Mrs. BRAINARD said her husband is a sales representa­
tive for Aristo International of ^Detroit, Michigan, and travels 
on business during the week. _She said that they were together 
d-uring the above pertfd and" she is certain he would be unable 
to add any further infamation. •
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dttl•._10M6L__ 

1

Miss TAMSEN BREDVOID, AdMnistrative Assistant, 
Institute of Urban Studies, Cleveland State University, 
Cleveland, Ohio, advised that she was staying at the 
Ambassador HoOel, Ios Angeles, Cdifornia, with her roommate, 
Miss ADRIENNE IEIB, during the time of Senator KENNEDY’S assass­
ination, and she related the follownng information regarding 
the incident which occurred the day before the assassinatim.

At approximately 1:00 a.m. on June 4, 1968, after 
she and her roommate had gone to bed, they received a 
telephone caai. Miss BREDVOID said she answered the phone 
and the man calinng asked her if she were Miss IEIB. When 
she told the man that she was Miss LEIB’s roommate, the 
caller indicated that either she or Miss LEIB would be 
all right. He then gave hi.s name, which Miss BREDVOID 
does not recaai, but said it was a common name; he iden- 
tfieed himself as being with the press or perhaps the 
KENNEDY press, she does not recaai which. The man then 
asked if he could borrow a razor. When told that they 
did not have one, the man said someone iLn the news room 
told him that they would have one. The man then explaneed 
to Miss BREDVOID that the KENNEDY party was coming i.n 
and he wanted to shave becau.se he had been i.n trouble 
before for not being clean-hhaven. Miss BREDVOID then 
suggested to this man to call Room Service or a man. 
She said the conversation ended on a friendly note.

Miss BREDVOID said the next morning Miss IEIB 
learned that this man had made a number of long distancl 
calls, which he charged to the KENNEDY party, and had 
tl:eetey left the hotel without paying his bill. Miss 
BREDVOID said she did not feH then, nor does she feel 
now, that the above incident had any connection whatsoever 
°th the KENNEDY assassination, and she regarded it as 
a practical joke or perhaps an attempt by this man to 
meet her and her roommate.

Miss BREDVOID also related the details of another

On 10/25/68 at Cleveland, Ohio Fie # Cleveland 175-16
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incident which occurred'after .the assassination. She 
said she didoot know the signifccncce of the infor­
mation, but furnished it for whatever value it may be 
to the cuthoiitiei iniiitigatiig Senator KENNEDY’S 
tsitssinttion.

. She said that on Wednesday afternoon, June 5, 1968, 
aft;er Senator KENNEDY had been shot, but before he diedj a 
man, who gave his name as either GREEN or WHITE, and identified 
himself as a "producer" came up to her and asked if she could 
arrange for him to meet CHARLES EVERS of the NaCional ’ 
Associatoon For the Advancement of Colored People (NAACP). 
The man explained that he had seen Miss BREDVOU) and her girl 
freerd. sitting with EVERS the day before and he thought they 
must be important people" who could arrange an interveew with 
EVERS.' This man then told Miss BREDVOU) that he felt that he 
had seen SIRIW B. STRHAN in the hotel the previous morning, 
Tuiidty, June 4, 1968, t;clk_ili to a group of Arabs who work 
in the hotel riitturtit. He asked members of this group if 
they had talked with SIRHAN on Tuesday, and they said that they 
had. This man said that this group of Arabs consisted of four 
or five persons, who are very clannish. He said he -breed 
to give this informttOon to the police, but they did not 
"pay any tttintOonn to him. He then explained that he 
wanted to meet CHARLES EVERS and tell him the story because 
he felt that EVERS would be able to get someone to lisieo 
to it.

Miss BREDVOW said that she told this man that 
she would not arrange for him to meet EVERS, whom she 
hardly knew, bictusi he had too much on his mind already. 
She then suggested that this man give whatever information 
he had to the police or to the FBI.

She stated that she did not see this man again 
and she described him as foiowws;

Name (First Namie Unknown) GREEN or
WHITE .
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incident w^ich occurred after the assassination. She 
said she didnot know the signifccnnce of the infor­
mation, but furnished it for whatever value it may be 
to the authorities investigatonn Senator KENNEDY'S 
assassinationX

She said that on Wednesday afternoon, June 5, 1968, 
after Senator KENNEDY had been shot, but before he died, a 
man, who gave his name as either GREEN or WHITE, and identifidd 
himself as a "producer" came up to her and asked if she could 
arrange for him to meet CHARLES EVERS of the National 
Associatoor For the Advancement of Colored People (NAACP). 
The man explained that'he had seen Miss BREDVOLD and her girl 
frrned siting with EVERS the day before and he thought they 
must be "important peopled" who could arrange an interview with 
EVERS. This man then toldtMiss BREDVOLD) that he felt that he 
had seen SIRHAN B. SIRHAN in the hotel the previous morning, 
Tuesday, June 4, 1968, •tclknng to a group of Arabs who work 
in the hotel restaurant. He 'asked members of this group if 
they had talked with SIRHAN on •..Tuesday, and they said that they 
had. This man said that this group of Arabs consisted of four 
or five pel’sons, who are very clannish. He said he treed 
to give this inoormatonn to the police, but they did not 
"pay any cttiitOn"‘, to him. He then explanned that he 
wanted to meet CHARLES EVERS and tell him the story because 
he felt that EVERS would be able to get someone to lisiei 
to it.

Miss BREDVOLD said that she told this man that 
she would not arrange for him to meet EVERS, whom she 
hardly knew, bncauin he had too much on his mind already. 
She then suggested that this man give whatever information 
he had to the police or to the FBI. \ '

She stated that she did not see this\man again 
and she desorbLed him as f oiowws:

Name (First Name Unknown} GREEN or
WHITE
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Age
Sex
Race
Hair
Height
ChhcrcCeeistics

55 year's
Male
Whte
Silver
5'6"
Weei dress, "producer-type ’ 
No accent.

Miss BREDVOID said she did not know SIOHAN B. SUSAN 
and never saw anyone resembling him in the hotel. She also 
stated that she was not present when Senator KENNEDY was killed 
and could furnish no information in this regard.
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•-EDERr.. BUREAU OF INVESTIGATION

Date October—2,—1968

(1)

.Mfs- MEREDITH c. BROMFIELD, 4161 Shangri-La Drive, 
SdZ? - . she had been registered at the Ambassador
H°te iLOS AnSeJes, California, daring the first part of 
June, ^irwhye her SOn was undergoing an operation at 
LosLAngkeS0 She stated she was dissatisfied with her room 
at tie Ambassador and for that reason, checked into another 
hotel at Los Angeles.

.She s^d she was not staying at the Ambassador 
H?!?1 on Che night that Senator ROBERT;KENNEDY was shot there, 
^^^^gh she was still in Los Angeles at the tine of that 
occurenceo She stated she did not observe anyone, during 
her^sta?!^ the Ambassador, whom she bilieveci identical 
with SI REAN SIRHAN, the accused assassin of Senator ROBERT 
KENNEDYsnor did she have any infomation which might re^te 
to this assassination. ; ' .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

‘ Date October 11, 1968
1

LEWIS FRANK BROWN, 400 Lakeside Drive, to0ephono 
707-642-4-086, was contacted at his residence, and he advised 
that he was not a guest at the Antassador HOte., Los Angeles, 
Caaifornia,on June 4 or 5, 1968. BROWN advised that he was 
in Vaaiejo, (Caifornia, on June 4 and 5, 1968. -

. BROWN advised that he was very active in the 
■ Kennedy Campaign, but did not go t:o Los Angeles in June, . 
1968. BROWN advised that he is a City Councilman and Vice­
Mayor in Vaaiejo, and on the evening of June 4, 1968, he 
was in the Negro area of Vallejo, drumming out the Negroes .
to the polls for the state election.

BROWN advised if there was any question of doubt 
as to his being in Vaaiejo during June 4 and 5, 1968, he 
could supply the names of others who were working with him 
in Vallejo curing the pertinent period.

BROWN advised that no one was sent to Los Angles 
to represent him or the City of Vaaiejo in the Kennedy 
rally that evening. BROWN also advised he never gave anyone 
permission or authority to use his name for any purpose, .
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Date____ 10/368

■ DAVID A. BUCK, Sales Manager, International
Business Machines Corporation, Dayton, New Jersey, 
on September 23, 1968, furnished the following information:

He was a member of a group of IBM employees sent 
■to Los Angeles, California, to observe the operation 
of IBM voting equipment then being utilised in Los 
Angeles Gouty*  He ltd other IBM employees had 
a suite at the Ambassador Hotel. Most of their 
work was conducted in the IBM building near the 
hotel. A computer Which counted ballots was located 
in the IBM building.

• SA JOHN WALTER SADE/mbm ' 9/27/68
by:______________________________________ Datedidated

BUCK said he entered the IBM bulldog before 
6 pm. June 4, 1968, and remained there until about 
9:30 am. June 5, 1968, BUCK said television sets within 
the IBM building enabled him and other employees to 

, learn of the shooting of Senator KENNEDY. .

Because of his long tour of duty at the
IBM buildnng, BUCK said he saw nothing nor heard anything 
which was in any way connected with the assassinlttoti(,

' After viewing a photo of S»O! B. SIRHAN, 
BUCK said he did not recall seeing this person while 
at Los Angeles. - .
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1 
«*r

Dote...September 27, 1968

KATHLEEN BULLARD, 218 Shirley Drive, Florence, 
Alabama., advised that she and her sister, KATHRYNE GABLE-, 
stayed at the Ambassador Hotel, Los Angeles, Clifornia, 
irom Sunday, June 2, 1968, until about 3 p.m. on Tuesday., 
June 4, 1968. They left Los Angeles and stayed at the 
Sands Hotel in Las Vegas, Nevada, the night of June 4-5, 1968. 
They learned- of the shooting of Senator Kennedy on the 
morning of June 5, 1968,. at Las Vegas.

BULLARD stated, she could not recall ever having 
seen SUHAN B. SHAN in Los Angeles at any time and she 
could recaU no incident or information which might relate 
to a possible conspiracy- in connection with the shooting 
of Senator KENNEDY., ’ '
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Dalie 10/21/68 '
1

Mr. CHARLES BURKE, 269 Park Avenue, Newton, 
Massaahuseets, advised that he and his wife were registered 
at the Ambassador Hotel, Loe Angeles, CaSifornis, for two 
weeks preceding the Ccaiftrnia primary electton and departed 
Los Angeles on the aftennoon of June -, 1968.

The above person stated he was not present at the 
time of the assassinatoon of Senator ROBERT F. KENNEDY and did 
not recall ever having seen any individual who resembled, the 
photograph of SIRHA1N SIRHAN.

On 10/17/68 at Newton, Miasachusstts File # Boston 44-646 
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/21/68
1

Mrs. CHARLES BURKE, 269 Park Avenue, Heirton, 
Massachusetts, advised that she and her husband were registered 
at the Ambassador Hotel, los Angeles, California, for two 
weeks preceding the California primary electOon and departed 
Ios Angeles on the aftennoon of June 3, 1968.

The above person stated she was not present at the 
time of the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY and did 
not recall ever having seen any individual who resembled the 
photograph of SIRHAN SIRHAN.

/
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 930/58

MARVIN BYRON, co-owner of Byron Bail Bond
Agency., 954 North Vignes Avenue, advised he had been told ' 
that an Agent of the FBI had attempted to contact him 
through the main office of his agency, /he California 
Associatoon of Bal Agents, in Maatinez, Caaifornia. It 
was hrs understanding that he was being sought for an 
mteaveew in connectoon with the assassinatoon of the late 
Senator ROBERT F. KENNEDY.

, „ Mr- BYRON explained that on the night of June 4-5, 
1>o3, he was, in fact, at the Ambassador Hotel i.n Los Angeles. 
He stated that he was nowhere in the vicinity of the kitchen 
area in the hotel; did not see the late Senator KENNEDY that 
night, and could furnish no information which would be of 
assistance in this investigation.

_J^23/68_at Los Angeles, Califorma Fi1e # Los Angeles 5-5-155
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date WZ68

MARVIN BYRON, co-owner of Byron Bal Bond 
Agency, 954 No^h Vignes Avenue, advised he had been told 
that an Agent of%the FBI had ateerpted to contact him 
thorough the main offcce of his agency, the California 
Association of BaaiSAgents, in Martinez, Caaifornia. It 
was his understands^ that he was being sought for an 
interveew in connects!! with the assassination of the late 
Senator ROBERT F. KENNEDY!

Mr. BYRON expiated that on the night of June 4-5, 
1963, he was, in fact, at the Ambassador Hotel in Los Angeles. 
He stated that he was nowhere- in the vicinity of the kicchen 
area in the hotel; die not seeythe late Senator KENNEDY that 
n ght, and could furnish no inoormatinn Which would be of 
assisaanee in this investigation!

On 9/23/63 at Los Angeles, Cdifor-nia. Fie# Los Angeles 55-1.55
- 122 - '
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION1

D^_io/3Zes

„ , ■ ANDREW V. CAHILL, 22 Philip Drive, Princeton, 
New Jersey, Director of Marketing, International • 
Business Machines Corporation, Dayton, New Jersey, 
advised that he was .a member of an IBM employees 
delegation on duty at Los Angeles, Caifosnia, to 
check on the IBM equipment being used in the primary 
election at Los Angeles County. The computer which
countied the ballots was located in the IBM building 
in Los Angeles near the Ambassador Hotel.

CAHILL said he was in and out of the IBM 
building during the-evening. He was aware that Senator 
KENNEDY was to speak at the Ambassador Hotel and 
about midnight June 5, 1968, thought he would go to the 
hotel and listen. As he approached the hotel entrance 
he heard a commoion and heard comments from agitated 
persons in the area that Senator KENNED)!' had • 
been shot.

In view of the excitmeot, CAHILL did not enter 
. the ballomm of the Ambassador Hotel but proceeded directly 

to tile ^rte occupied by IBM employees.

’ CAHILL said at no tme as he approached the
Ambassador Hotel did he take note of any persons 
or activity which would lead him to believe these 
persons or incidents were in any way connected with 
the shooting. After viewing a photograph of SWiN B. 
SHHAN, CAHILL said he did not recall seeing him 
at any time during his stay in Los Angeles.

. ■ ■ 123 • '
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION '

‘ ' n„(. 10/8/68

FWCES CALLAHAN, secretary, Bakery and 
Coltectionsry Workers International Union of America, 
1000 16th Street, N.W, furnished the following 
information: .

Mii CALLAHAN had checked into the. Ambassador 
Hotel, Los Angeles, California, about noon, June 4, •
1968, and stayed at the Hotel two days. She and THELMA 
SCHAEFT?^ were taking an organized tour of the West
Coast. She was in no way connected with the KENNEDY 
campaign and neither saw KENNEDY, nor had any contact 
with KENNEDY workers at the Hotei.

Miss CALLAHAN thirks she stayed on the fourth 
floor of the Hotel. She spent little time at the 
Hotel the afternoon and evening of June 4, 1968., She 
returned to heir room about 11 p.m., June 4, 1968, and 
went to sleep. She did not learn of the assassination
until the foUowing morning

Miss CALLAHAN recalls seeing no one resembling 
the photograph of SSHAN SWAN at the Hotel. ~
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 108 1968 

1

EVERETT T. CALVERT, Chief Deputy Superineendent of 
Public Instruction, Caaiforeia State Department of Education, 
Sacrameeto, CaUforeia, advised as fol^ws:

He resides at 5406 Miex Way, Carmichael, Caaiforeia. 
He advised he was ie the Venetian Room of the Ambassador Hotel, 
Los Aegeles, CaUforeia, oe Juee 5, 1968, where Dr. MAX RAFFERTY, 
the Superintendent of Public lestruction, CaUieirnU St^e Deppat- 
ment of Education, aed a candidate for Senator from the State of 
Caaiforeia, was addressing his campaige workers wale awaating 
the results of the primary tlt^tiin. At approximately 12:15 a.m., 
someoee whom hie caeeot recall, ruished up to the podium where 
Doctor RAFF’ERTY was speakieg aed whispered ieto Dr. RAFFERTY’s 
ear that Senator ROBERT F. KENNEDY had just btte shot. At this 
poiet, he, among others, formed a cordoe around Dr. RAFFERTY aed 
escorted him immeeiately to a room ^hich he teUeves was oe the 
fffth floor which a few deputy sheeiffs were guardd-eg. They 
remaned there uitil approximately 2:30 a.m., at which time Dr. 
aed Mrs. RAFFERTY aed Mr. aed Mrs. BERNARD JOSEPH FITZPATRICK 
were escorted by officers of the Los Aegeles Police Department 
to ae apartmeet approximately ont ^d a half blocks from tie 
Ambassador Hotel.

Mr. CALVERT stated that he aed his oift came iown 
from the RAFFERTY suite to the Venetiae Room at approximately 
11:4,5 p.m. He did eot see SIRHAN BISIARA SIRHAN at aey time 
aed bias no keowledge of the txistenct of any conspirtcy. Mr. 
CALVERT stated that he undtrstood that there were two person 
who were asked to leave the Venetiae Room, oee a male ie 
’’hippy” garb who had a tamborint aed wanted to accompany the 
orchestra. However, he has no inOo:mlation that these two per sems 
were ie aey way conntctei with the shooting of Senator KENNEDY.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 10, 1968

Mrs. MARLENE CALVERT, 5460 Minx Way, Carmichael, 
advised as folOows s

She accompanied her husband, Dr. EVERETT T. CALVERT 
who is a Chief Deputy Superintendent of Public Instructoon, 
California State Department of Education in Sacramento, to 
the campaign headquarters maantained by Dr. MAX RAFFERTY 
at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California. At 
11:45 a.m., June 4, 1968, she and her husband accompanied 
Dr. MAX RAFFERTY Who, at that time, was a candidate for U.S. 
Senator in the Caaifornia primary, to the Venetian Room 
where Dr. RAFFERTY addressed his campaign workers. At 
approximately 12:15 a.m., June 5, 1968, she noted someone 
rush up to the podium and advise Dr. RAFFERTY that Senator 
ROBERT F. KENNEDY had been shot. She, her husband, and 
others formed a condon around Dr. RAFFERTY and escorted him 
to a room, floor bnrrcallrd, via the stairs, where they 
remained until Dr. RAFFERTY was escorted out of the hotel 
by the Los Angeles Police Department at approximately 2:310 a.m.

Mrs. CALVERT advised she did not see SIRH/N BISHARA 
SIJHAN prior to the shooting and has no information concerning 
any possible conspiracy. She does know that two individuals 
were asked to leave the Venetian Room as they were not part 
of Dr. RAFFERTY’s workers, but has no information which could 
possibly link these two indivduuass to the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY.

On 10/2/(>8 at Carmichael, Caaiftlnil File # SC 62-76

by SA NOIMAM P. LE CLAIR/.sy Date dictated 10/4/68--------------

126

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

KEITH,H. CARLTON, 335 East High Street, Painted'._ , ,
BOSS., New York, an employee of Corning Glass Works, Corning, 
New York, was interviewed at his place of employment .
located at SullVvan Park, Erwin, New York. '

Mr. CARLTON advised that he and his wife,
.KATHERINES., had .taken a trip to the West Coast and 
arrangements for' this trip had been made through the 

-American-Express Company, Corning, New York. CARLTON 
advised that the America^ Express Company,had■arranged 
for-hie-and his wife to stay at the Ambassador Hotel 
while in Los Angeles, Caaifornia, and they arrived 
at his hotel the Monday night preceding the • 
assassination of Sena tor ROBERT F. KENNEDY. CARLTOON 
advised that he and his wife .stayed in a room on the 
second floor of this hotel on their first night there, 
but ■because tie-felt ths was not satisfactory, they 
moved- the next day to the bungalow area and for the 
fliOpwang six days they stayed in'a bungalow^ CARLTON 
advised he cannot, now recall room numbers..

Mr.. CARLTON, advised that on arrival'at the
Ambassador Note If hey were surprssed to fnnd fOrge : 
crowds there and. teamed that this was due to. thee fact- 

■ that,.Senator. KENNEDY was using this hotel as his' head­
. . quariehs-.-. 1 On learning ‘that KENNEDY was to make a 

victory speech at this hotel on the Tuesday-Wednesday 
r. .night, of June 4, 1$68, CARLTON advised that he and his 

. . .wife, waited in the hotel lobby for several hours but
.since, it was,not known when KENNEDY would arrive, they
,retieed to their bungalow .„ Sometime after arriving in 

, .their, bungalow CARLTON switched on the television set in
• . order to lsseen to KENNEDY'S victory speech and on doing 

so, /he heard on the telerislon that KENNEDY had just' 
bein shot in the hotel. • ‘ ’
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CARLTON advised that he and his.Nife we're 
alone .a.t. .this, hotel-' and during the tmme they stayed 
there, they did not hear or learn anything that ‘ 
might have a bearing on the •assassination of Senator 
KENNEDY and can offer no information in this, regard.
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Date September 26. 1968

MAURO CHAVEZ, Manager, Rcoarlto Beach Hotel, 
Rosarito Beach, Baja Cariftrnlr, stated that hie wra not 
at the-Ambassador Hotel, Los Angeles, on June 4 or June 
5, 1968.. He stated it was his recollection he had already- 
been i.n Mexico for several days when he saw on the tele­
vision screen a flash of the person who had allegedly shot 
Senator KENNEDY. Shootly thereafter, the individual was 
identifeed.

Mr. CHAVEZ produced foom his records a bill 
sent to him foom the Ambassador Hotel, Los Angeles, 
reflectngg that he had been at the Ambassador from May 
29 and had'departed on June 1.

Mr. CHAVEZ stated that to the best of his 
knowledge hie had not seen SIIHAN B. SIIHIAN at the 
Ambassador .'Hotel during CHAVEZ Ss stay.

—;-------- - ---------------------- 129
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I
L .

n , 9/27/68Date____________

Mrs. R. H. (FRANCES M.) CLARK, 1890 Broadway, 
Apartment 606, furniseed the following information:

Mrs. CLARK stayed at the Arnmassador Hotel .
in Los Angeles foom Friday, May 31, 1968, uniil June 8, 
1968, when she retunned to San Francisco. It is her 
custom to go to Los Angeles with her husband whenever he 
goes fssSing in Meeico, and always stays at the Ambassador 
Hotel urntl his return foom Meeico.

_ Mrs. CLARK was in her room at the hotel prac­
tically all of the time she was in Los Angeles. She was 
definitely in tier room during the ennire evening of June 4, 
1968, and was watching the primary election returns on 
the television. It was while she was watching the television, 
that she learned the late Senator ROBERT F. KENNEDY had 
been’ shot at the Ambassador Edel.

SIRHAO B. SIRHAN is not known to Mrs. CLARK. *
She does ^t^ecaal seeing anyone around tie hotel answering 
to his descriptoon and she has no reason to beleeve that 
any conspiracy was involved in the assassinatOnn of Senator 
KENNEDY.

On 9/23/68 a San Francisco, CiaifomoFne # 62-5481
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Daqi/13/68
1

Mr. FLOYD COVERT, 5902 Graceland Avenue, Peoria, 
Illinois, furnished the following information:

During June 1968, he joined a Berry Tour Group 
foorn Chlcag°, 111^0^ ^traveled wth this group to „ 
Loi Angeles, Cclifornii. He and his wife checked in at the 
Ambassador Hotel in Loi Angeles for a scheduled two-night stay. 
However, they were quartern i.n the Ambassador Cottage rather 
than in the main hotel.

On the evening of June 4, 1968, they retieed at 
approximaaely 10:00 pm. and were oblivious to what subsequently 
happened at the hotel. Their daughter, who lives i.n Davenport, 
Iowa, tlleoSlnicllly contaceed them on the morning foUownng •
Senator KENNEDY'S lsslssinlt0on and initially inorrmed them 
of his d^ath. Prior to this can, they were unaware of the 
events that occurred at the Ambassador Hotel or that Senator 
KENNEDY had been killed.

He* could not idmnify a photograph of SIJHAN SIRHAN 
and d^ not remember seeing anyone around the hotel premises 
resembling SIRHAN.

During his brief stay, the only national figure 
that he remembered seeing in the Ambassador lobby soon after- 
they had checked i.n was football star ROOSEVELT GRIER.

On 11/12/68------ at Bedia, ninnis___________ File # . SI 44-5)6)8_____________
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